
دو  شنبه   16  آبان  1401   شماره 3551 6

بهره مندی 100 درصدی روستاهای تبریز از راه آسفالته تا پایان فصل کاری سال آینده
امتیــاز-  پروین امینی - رئیس اداره راهداری و حمل 
و نقــل جاده ای شهرســتان تبریز گفت: با آســفالت ریزی 
راه دو روســتای »مشــیرآباد« و »کول لوک دره ســی« تا 
پایــان فصل کاری ســال آینده، شهرســتان تبریز در حوزه 
راه روســتایی آســفالته، به بهره مندی 100 درصدی خواهد 

رسید.
44 میلیارد  بتدای امســال  ز ا ینکه ا مســیب زاده با بیان ا

تومان اعتبار برای ســاخت، نگهــداری و مرمت راه های 
این شهرستان  افزود:  تبریز هزینه شده اســت  شهرســتان 
 11 69 روســتا دارد که فقط دو روســتای مذکور سرجمع 
ز راه آســفالته  کیلومتــر راه شــنی دارد و بقیه روســتاها ا

ند. ر ا د برخور
وی با اشــاره به قدیمی شدن آســفالت بخش زیادی از راه های 
روســتایی تبریز گفت: 60 درصد از راه های روستایی شهرستان 

تبریــز با قید فوریت نیاز به روکش آســفالت دارد که اگر در یکی 
دو ســال آینده این کار انجام نشود، آســفالت موجود نیز تخریب 

خواهد شد.
رئیــس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرســتان تبریز 
ضمن درخواست مساعدت از مسئولان استانی، تصریح کرد: طول 
راه های نیازمند روکش، 150 کیلومتر اســت که برای روکش این 

مقدار راه، بیش از 200 میلیارد تومان اعتبار نیاز است.

شهرستان
اخبار کوتاه 

رییس ســازمان  اکرم غفارزاده -  امتیاز-  
نظــام مهندســی آذربایجان شــرقی گفت: جرم 
انگاری تخلفات ساختمانی ضروری بوده و تا زمانی 
که این کار انجام نشود، نمی توان جلوی تخلفات 

در این حوزه را گرفت.
رضــا دیزجی با بیان اینکه نبود چنین شــرایطی 
لطمــه بزرگی به حوزه ســاخت و ســاز وارد می 
کند، افزود: ســاختمان مانند یک عضوی از شهر 
بوده و وقتی عضوی از آن دچار مشــکل شود، کل 

مجموعه شهر آسیب می بیند.
وی اظهار داشــت: لطماتی که از ناحیه تخلفات 
ســاخت و ساز به بدنه شــهر وارد می شود بیشتر 
از لطماتی است که به افراد وارد می شود بنابراین 
متولیان مربوطه باید اقدام اساسی برای جلوگیری 

از بروز تخلفات انجام دهند.
رییس ســازمان نظام مهندسی آذربایجان شرقی 
گفت: ســال 1۳99 تعداد پرونده های ارجاعی این 
ســازمان بیشتر از ســال های 1400 و 1401 بود 
که دلیل این امر مربوط به مجوز نقشــه ها و پیش 
پروانه های ارجاعی به ســازمان بــود و این تعداد 

تابعی از عملکرد شهرداری است .
دیزجی، ادامه داد: حدود 10 هزار پرونده طی یک 
سال گذشته به سازمان نظام مهندسی ارجاع شده 

که از این تعــداد 2 هزار و 400 مورد در تبریز بود 
در حالی که تعداد پرونده های ارجاعی در تبریز طی 

سال 99 حدود چهار هزار و 200 مورد بود.
وی با بیان اینکه ماده 22 مقررات ملی ساختمان 

مربوط به تعمیر و نگهداری است، یادآوری کرد: با 
وجود این  پنج سال از تصویب آن می گذرد اما آیین 
نامه هــای مربوطه برای اجرای آن تدوین نشــده 
اســت و اجرای این قانون موجب افزایش اشتغال 

بین مهندســان و ارتقای ایمنی و رفاه شهروندان 
می شود.رییس سازمان نظام مهندسی آذربایجان 
شرقی با اشاره به تشکیل کمیسیون ساختمان های 
ناایمن ، گفت: در این راستا ساختمان های ناایمن 

شناسایی و در سامانه مربوطه ثبت می شوند تا در 
خصوص آن ها برنامه ریزی لازم انجام شود.

دیزجی، با تاکید بر اینکه قولنامه به عنوان سندی 
معتبــر برای معاملات ملکی نیســت ، افزود: بهتر 
است در تمامی معاملات از نظام مهندسی استعلام 
شــود تا وضعیت ساختمان بررسی شده و در آینده 

مشکلی برای خریدار به وجود نیاید.
وی با بیان اینکه جامعه مهندسی افرادی منصف و 
باوجدان هستند، یادآوری کرد: این اقشار طلایه داران 
ایمنی و امنیت در جامعه بوده و اگر شیطنتی در ساخت 
و سازها انجام می شود از سوی مهندسان نبوده بلکه 

از سوی دارندگان سرمایه است.
رییس ســازمان نظام مهندسی آذربایجان شرقی 
گفت: تعرفه خدمات نظام مهندســی در دنیا 10 تا 
12 درصد هزینه های احداث است اما در کشور ما 

این تعرفه پایین تر است.
وی با بیان این که قانون نظام مهندسی ساختمان 
مختص شــرایط سال ۷4 نوشته شده و باید برخی 
مــوارد آن اصلاح شــود، اظهار داشــت: مجلس 
و دولــت در این زمینه اقدام کرده اند و ســازمان 
نظام مهندسی ساختمان نیز در این راستا جلساتی 
با نمایندگان مجلس و مســوولان استانی برگزار 

کرده است

بازدید شهردار اراک از پروژه تقاطع 
غیرهمسطح میدان امام حسین)ع(

عملیــات اجرایی پــروژه تقاطع غیرهمســطح میدان امام 
حســین)ع( با پیشرفت فیزیکی 5۷ درصدی و با یک سرعت 

بسیار مطلوب در حال انجام می باشد.
به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اراک، 
صبح امروز دوشــنبه مورخ نهم آبان ماه ســال جاری، دکتر 
کریمی شــهردار اراک به همراه مرادی معاون امور زیربنایی 
و حمل و نقل شــهری شــهرداری، از آخرین وضعیت پروژه 
تقاطع غیرهمسطح میدان امام حسین)ع( که عملیات اجرایی 
آن با پیشــرفت فیزیکی 5۷ درصدی و با یک سرعت بسیار 
مطلوب در حال انجام می باشد، بازدید نمود و دستورات لازم 
جهت پیشــبرد هرچه بهتر امور در پروژه مذکور را به مدیران 

زیربط ابلاغ نمود.
دکتر کریمی شــهردار اراک گفــت: در حال حاضر عملیات 
اجرایــی این پروژه از قبیل خاکبرداری میدان و زیر عرشــه، 
نصب دیوارهای پیش ساخته، عملیات پایانی شبکه فاضلاب، 

جابجایی فیبر نوری با جدیت در حال انجام است.

 بازدید مدیر مخابرات منطقه گلستان 
از اداره مخابرات مینودشت

مدیر مخابرات منطقه گلستان از اداره مخابرات شهرستان 
مینودشــت بازدید کرد .دکتر غلامعلی شهمرادی با حضور 
در اداره مخابــرات شهرســتان مینودشــت از بخشــهای 
مختلــف بازدید و بــا کارکنان به گفتگو نشســت.وی که 
درحاشــیه این بازدید ســخن می گفت ضمن قدردانی از 
تــلاش همــکاران در اداره مخابرات مینودشــت برهمت 
بیشتر در راستای تحقق هدفهای در نظر گرفته تاکید کرد 
و گفت : برنامه ریزی های انجام شده با محوریت خدمت 
رســانی بهتر به مردم و ارائه محصولات و سرویســهای 
مورد نیاز آنها اســت که رضایت مندی مشتریان را در پی 
خواهد داشت.مدیر مخابرات منطقه گلستان ارتباط رسانی 
به تمامی نقاط اســتان را حائز اهمیت دانســت و تقویت 
ارتباطــات مخابراتی در مناطق روســتایی را از اهم پروژه 

های در دست اقدام دانست .

برگزاری همایش آشنایی با فناوری
FTTH در مخابرات منطقه مرکز ی

همایش آشــنایی  با ســرویس هاو فناوری FTTH ویژه 
کارشناســان ومتخصصان IT در مخابــرات منطقه مرکزی 

برگزار شد .
به گــزارش اداره روابط عمومی مخابــرات منطقه مرکزی 
ایــن همایش بــا حضور مهنــدس لطفی مدیــر  مخابرات 
منطقه مرکزی  وجمعی ازکارشــناس ومتخصصان سازمان 
نظام مهندســی ودســتگاه های اجرایی اســتان با عناوین : 
عصــر مجازی وتحول دیجیتالی  بــا همت مدیریت تجاری 
وهمکاری اداره روابط عمومــی مخابرات منطقه مرکزی در 

محل سالن اجتماعات شهدای مخا برات برگزار گردید.

 بررسی وضعیت ارتباطات مخابراتی
 در شهرستان مینودشت

دردیدار مدیر مخابرات منطقه گلســتان با فرماندار شهرستان 
مینودشت ، وضعیت ارتباطات مخابرات این شهرستان بررسی 
شد .دکتر غلامعلی شهمرادی با حضور در فرمانداری شهرستان 
مینودشت با محمدتقی قزلسفلی فرماندار این شهرستان دیدار 
کرد .وی با اشــاره به اقدامات انجام شــده توسط مخابرات در 
راســتای توسعه ارتباطات مخابراتی بر اجرای پروژه های جدید 
و توسعه مســتمر مخابرات در این شهرستان تاکید کرد .مدیر 
مخابرات منطقه گلســتان در این دیدار از توســعه شبکه کابل 
شهری و روستایی و شبکه همراه اول روستایی خبر داد و گفت : 
توزیع مناسب و اجرای عدالت ارتباط رسانی در مناطق روستایی و 
شهری مد نظر است و امیدواریم با تلاشهای انجام شده رضایت 
حداکثری مشتریان بیش از پیش جلب و نیازهای آنان رفع شود.

دکتر غلامعلی شهمرادی از تعدد سرقت تجهیزات مخابرات نیز 
ابراز نگرانی کرد و خواستار همکاری و حمایت بیشتر فرمانداری 
در جهت پیشگیری و کاهش سرقتها شد تا اختلالات ناشی از 

سرقت نیز کاهش یافته و رضایتمندی مردم ایجاد شود.

برگزاری مانور مواجهه با آتش سوزی و 
مهار آن در محوطه ایستگاه CGS آق قلا

به میمنت پاسداشت هفته پدافند غیر عامل و با اهدف ارتقای 
آمادگی کارکنان درمقابله با حوادث احتمالی  و  واکنش مناسب 
در شرایط اضطراری، مانور   سرایت  آتش  به محوطه  ایستگاه 
CGS گاز  آق  قلا  و مقابله با آن   با  همکاری واحد حراست 
با موفقیت اجرا شد.دراین رزمایش که براساس سناریوی تدوین 
شده انجام شد، مانور مربوطه به صورت عملی اجرا شد و نیروهای 
عملیاتی امداد و تعمیرات  شــرکت و همچنین خدمات ایمنی و 
آتش نشانی منطقه، حسب وظایف محوله اقدام به اطفای حریق 
نمودند.  شایان ذکر است در این رزمایش اهداف از پیش تعیین 
شده که همانا  آشنایی بیشتر پرسنل شرکت با آتش و خطرات 
پیرامون آن، اقدامات مورد نظر در زمان روبرو شــدن با اینگونه 
حوادث و همچنین روشهای اطفاء حریق  به درستی محقق شد .

اجرای رزمایش خودحفاظتی و دفاع از 
مقر ادارات در محل اداره گاز آق قلا

همزمان با هفته پدافنــد غیرعامل،طی هماهنگی و برنامه 
ریــزی های به عمل آمده ، رزمایش خــود حفاظتی و دفاع  
از مقر ادارات در اداره گاز شهرســتان آق قلا برگزار شد.این 
رزمایش باحضور رئیس و کارکنان بسیجی اداره گاز و نماینده 
بســیج ادارات شهرستان در راستای اجرای ویژه برنامه های 
هفته پدافند غیرعامل با هدف خود حفاظتی و آمادگی ادارات 
در مقابلــه با تهدیدات احتمالی برگزار شــد که در این رابطه 
میزان آمادگی و هوشیاری نیروهای اداره گاز در زمان مواجهه 

با خطرات احتمالی  و مقابله با آن مورد ارزابی قرار گرفت.

رییس سازمان نظام مهندسی آذربایجان شرقی:

جرم انگاری تخلفات ساختمانی ضروری است

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با اشاره به احداث پست برق 400 کیلوولت 
ایثار توسط بخش خصوصی، گفت: یکی از برنامه های این شرکت برای توسعه و تقویت 

زیرساخت های برق استفاده از ظرفیت های صنایع است.
محمود دشــت بزرگ اظهار کرد: پســت 400 به 1۳2 کیلوولت ایثــار در امیدیه با دو 
ترانس ۳15 مگاولت آمپری با ســرمایه گذاری شــرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس 
در حال احداث اســت و بیش از 65 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.وی با بیان اینکه این 
پســت برق یک پروژه محیط زیســتی و برای طرح جمع آوری گازهای مشعل و انتقال 
آن به پالایشــگاه گاز بیدبلند خلیج فارس طراحی و در حال احداث است، افزود: دیماند 
قراردادی با شرکت بیدبلند خلیج فارس 16۷.5 مگاوات است و مابقی ظرفیت پست ایثار 
برای سایر مصارف در منطقه به کار گرفته خواهد شد.مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزســتان توضیح داد: با توجه به هزینه بالای احداث پســت های برق و این مورد که 
اعتبارات کفاف احــداث هم زمان پروژه ها را نمی دهد، ظرفیت بخش خصوصی به ویژه 
صنایع کمک می کند تا این محدودیت برطرف و توســعه زیرساخت برق سریع تر انجام 
شود.دشــت بزرگ با بیان اینکه شرکت برق منطقه ای خوزستان از سرمایه گذاران بخش 
خصوصــی و دولتی برای احداث نیروگاه و پســت برق اســتقبال و نهایت همکاری را 
خواهد کرد، افزود: این تعامل باعث می شود که صنایع، برق مورد نیاز خود را تامین و بار 
مصرفی خود را از روی شــبکه بردارند و علاوه بر آن مازاد برق تولیدی و ظرفیت سازی 

انجام شده را به شبکه سراسری تحویل دهند.

اولین کارگروه قرارگاه فرهنگی و اجتماعی با دســتور جلســه 
»جشــنواره البرز قوی و ساوجبلاغ ســرافراز « به ریاست دکتر 
البرزی فرماندار شهرســتان ســاوجبلاغ و با حضور امام جمعه و 
تعدادی ازمدیران ادارات و دســتگاههای شهرســتان، با هدف 

افزایش سطح رضایتمندی مردم از نظام و حاکمیت برگزار شد.
به گزارش پروانه حاجیلو خبرنگار امتیاز  - فرماندار شهرســتان 
ســاوجبلاغ در این جلســه با تقدیــر از حضور حماســی مردم 
شریف شهرســتان ساوجبلاغ در راهپیمایی 1۳ آبان گفت: مردم 
شهرستان ساوجبلاغ برگ زرین وجاوید دیگری در تاریخ پرفروغ 

انقلاب اسلامی ایران خلق کردند.
دکتر البرزی در خصوص تشکیل کارگروه فرهنگی و اجتماعی 
شهرســتان ســاوجبلاغ افزود: در ایــن کارگروه با اســتفاده از 
رهنمودهای امام جمعه، علمای حوزوی و اســاتید دانشــگاهی، 
مواردی متناســب با فرهنــگ جامعه و رویکرد نــگاه ویژه به 
جوانان و بانوان برنامه ریزی می شــود. وی افزود: ادارات ما در 
انجام وظایف خود نباید دچار روزمرگی شــوند و از امروز تمامی 
دســتگاه ها با تمام ظرفیت پای کار بوده تا در کارگروه ها نقش 
آفرینی کنند. دکتر البرزی با تاکید بر ایجاد فضای نشاط و شادی 
در تمامی نقاط شهرســتان تصریح کرد: شهرداری ها در پارک 
ها و بوســتان ها فضاهایی با نشاط را برای فعالیت های ورزشی 
جوانان و نوجوانــان ما پیش بینی نماینــد و همچنین در حوزه 
فرهنگ و ارشاد نیز جای خالی جشنواره اقوام احساس می شود.  
فرماندار شهرستان ساوجبلاغ در ادامه به اجرای طرح »البرز قوی 

و ســاوجبلاغ سرافراز« اشــاره کرد و گفت: در این طرح برنامه 
هایی متنوع برای لایه های مختلف جامعه با پشــتوانه علمی و 
فرهنگی و با محوریت ســپاه شهرستان با کمک تمامی دستگاه 
ها به مدت یک ماه اجرا می شــود تا بتوانیم نشاط و شادی را در 
جامعه بیش از پیش ساری و جاری نماییم.دکتر البرزی در پایان 
افزود: هدف ما از اجرای این طــرح، افزایش رضایتمندی مردم 
از نظام و حاکمیت اســت و باید مشکلات مردم را آسیب شناسی 

کرده و نقاط ضعف را به نقاط قوت تبدیل کنیم.
در انتهای این جلســه سرهنگ جانمحمدلو به عنوان دبیر طرح 
البرز قوی و ســاوجبلاغ ســرافراز در خصوص چگونگی اجرای 
برنامه های متنوع این طرح در شهرستان ساوجبلاغ توضیحاتی 

ارائه کرد.

امتیاز - بهادری - شــهردار اصفهان با اشاره به لزوم توجه 
مدیریت شــهری به نیازهای همه اقشــار به ویــژه نوجوانان و 
جوانان، پیشــنهاد داد که متولدین دهه هشــتاد و نوجوانان شهر 
اصفهــان از طریق تماس با ســامانه 1۳۷ شــهرداری، مدیران 
شــهری را در نحوه اداره شــهر راهنمایی کرده و از این طریق 
در تدوین بودجه 1402 شــهرداری اصفهان مشارکت کنند.علی 
قاســم زاده روز 14 آبان ماه در برنامه رادیویی »سلام اصفهان«، 
ضمن تسلیت سالروز شهادت حضرت معصومه )س( اظهار کرد: 
مردم انقلابی اصفهان روز گذشته با حضور در مراسم راهپیمایی 
یوم الله 1۳ آبان، حماســه ای بی بدیل و جدید خلق کردند. او با 
بیان اینکه طی هفته های اخیر در کشــور با یک پدیده فرهنگی، 
اجتماعی و تا حدی سیاســی مواجه بودیم، گفت: بخش زیادی 
از این پدیده که ماهیت فرهنگی و اجتماعی داشــت، به فعالیت 
نهادهایی مثل شهرداری مربوط می شود.شهردار اصفهان با تأکید 
بر اینکه در یک شــهر مناســب برای زندگی، باید تمام نیازهای 
شهروندان پیش بینی شود، تصریح کرد: اگر فارغ از سوء استفاده 
دشمن از این پدیده فرهنگی، اجتماعی به این موضوع نگریسته 
شود، باید هر مسئول و نهاد فهم خود را از ایجاد این مشکل پیدا 
کند و به دنبال رفع آن باشد.او با تأکید بر نیاز جوانان و نوجوانان 
به تفریح، تخلیه هیجان و همچنین نیازهای زیســت محیطی و 
بیولوژیکی خاطرنشــان کرد: اگر در شهر و محل زندگی جوانان 
و نوجوانــان فضاهایی را برای تامین این نیازها پیش بینی نکنیم 
یا افســرده می شــوند و یا به ســمت اعتراض و بزهکاری روی 

می آورند.
قاسم زاده با بیان اینکه مدیریت شهری ایجاد فضاهای مفرح و 
شــاد برای کمک به نسل جوان و نوجوان را وظیفه خود می داند، 
اظهــار کرد: نوجوانان نیاز دارند با حضور در فضاهای شــاد و با 
اســتفاده از امکاناتی که مدیریت شــهر پیش بینی کرده است، 
هیجانات خود را تخلیه و شــادابی و نشــاط اقتضای ســن خود 

را تجربه کنند.
او با تأکید بر ضرورت توجه به عنصر شادی و نشاط در جامعه در 
تدوین بودجه سال 1402 شهرداری و نیاز شدید مدیریت شهری 
به همفکری جوانان و نوجوانان اظهار کرد: متولدین دهه هشتاد 
و نوجوانان شهر از طریق تماس با سامانه 1۳۷ شهرداری در این 

زمینه مدیران شهری را راهنمایی کنند. 

سید احمد موســوی، مدیرعامل شرکت توزیع برق استان گلستان در پیامی فرارسیدن 
یوم الله 1۳ آبان »روز ملی مبارزه با استکبار جهانی« را تبریک گفت.سید احمد موسوی، 
مدیرعامل شرکت توزیع برق استان گلستان در پیامی فرارسیدن یوم الله 1۳ آبان »روز 
ملی مبارزه با استکبار جهانی« را تبریک گفت.موسوی  در متن این پیام، سیزدهم آبان 
ماه را یادآور رویدادهای بســیار مهم، تاریخی و سرنوشت ساز برای ملت ایران در مسیر 
مبارزه با ظلم و اســتکبار خواند.متن پیام به شــرح زیر اســت:1۳ آبان، روزی است که 
حوادث بزرگ و سرنوشت سازی از تاریخ ملت ایران در آن به ثبت رسیده؛ از تبعید امام 
خمینی)ره( به ترکیه در 1۳ آبان 1۳4۳، واقعه کشتار جمعی دانش آموزان تهرانی در 1۳ 
آبان 1۳5۷ و تسخیر لانه جاسوسی در 1۳ آبان 1۳5۸ که امام خمینی)ره( از این اتفاقات 
به عنوان انقلاب دوم نام بردند؛ که به عنوان ســه حادثه مهم در تقویم تاریخ کشورمان 
نقش بســته است.فداکاری ها و از خودگذشتگی  های جوانان و دانش آموزان، نه تنها در 
پیروزی انقلاب اسلامی و شکل گیری آن نقش بسزایی داشته که در تثبیت و تداوم آن 
نیز دارای نقش محوری بوده اســت، این جوانان پس از انقلاب  در طول جنگ تحمیلی 
برای دفاع  از کیان اسلام جنگیدند و هزاران شهید، مفقود الاثر، جانباز و آزاده را در این 
راه تقدیم دفاع از وطن کردند.خانواده ولایی و ارزش مدار صنعت برق اســتان گلستان 
مثل همیشه دوشــادوش  مردم فهیم و قدرشناس ایران اسلامی در محکومیت توطئه 
های شــوم اســتکبار جهانی در این راهپیمایی بزرگ شرکت نموده است و برگ زرینی 
در تاریــخ مجاهدت های ملت غیور ایران اضافه نمود.لذا بر خود لازم دانســته این روز 
بزرگ را که تبلور بینش، آگاهی و پیشــگامی دانش آموزان در عرصه  مبارزه با استکبار و 

بیدارگری است، تبریک گویم.

مدیر مخابرات منطقه گلســتان بــا فرماندار گالیکش دیدار کــرد .دکتر غلامعلی 
شــهمرادی صبح دیروز با آقــای جوان فرماندار شهرســتان گالیکش دیدار وگفتگو 

کرد .
بــرات منطقه گلســتان ، همــکاری و حمایت  ر مدیــر مخا یــن دیــدا در ا
برات در زمینه هــای مختلف تقدیر  لیکش  بــا مخا ر شهرســتان گا نــدا فرما

کرد. تشکر  و 
وی در خصوص نحوه پیشرفت پروژه سایت همراه اول درکریم آباد گفت : فوندانسیون 
ودکل نصب شــده و به محض تأمین تجهیزات باقیمانده ، ســایت آماده بهره برداری 

خواهد شد .
دکتر غلامعلی شهمرادی در خصوص توسعه مخابرات در شهرستان گالیکش خواستار 
صدور مجوزهای لازم از ســوی دستگاههای اجرایی و همکاری بیشتر آنها با مخابرات 
شد و از فرماندار این شهرســتان خواست تا با تاکید به دستگاههای اجرایی در راستای 

توسعه مخابرات کمک نمایند.
در ایــن دیدار آقــای جوان ضمن قدردانی از تلاشــهای مخابرات در شهرســتان 
گالیکش و اقدامات انجام شــده در راســتای ارتباط رســانی از پیگیری های انجام 
شــده وتامین مطالبات مخابراتی مردم  در روستاهای سرچشمه ومحمود آباد تشکر 
و بر راه اندازی ســریعتر ســایت همراه اول کریم آباد و توســعه خیابان ۳0 متری 

. تاکید کرد  وشهرک بسیجیان 

احداث پست برق ۴۰۰ کیلوولت 
ایثار در خوزستان

طرح »البرز قوی و ساوجبلاغ سرافراز« 
اجرایی می شود

دعوت از دهه هشتادی ها برای مشارکت 
در تدوین بودجه 1402 شهرداری اصفهان

پیام مدیرعامل شرکت توزیع برق 
استان گلستان به مناسبت 13 آبان

دیدار مدیر مخابرات استان گلستان 
با فرماندارشهرستان گالیکش

در راستای توسعه زیرساخت های برق صورت گرفت؛

شهردار اصفهان مطرح کرد:فرماندار ساوجبلاغ خبرداد: 

برای بررسی وضعیت استان صورت گرفت؛در روز ملی مبارزه با استکبار جهانی مطرح کرد:


